
Referat:  

Valg af dirigent.  

Ejvin Bodahl 

Generalforsamling er lovligt indkaldt, via hjemmeside, nyhedsbreve og Facebook 

Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
Karen-Sofie Bolm fortæller om året der gik. 
Karen-Sofie opfodrer til at læse de nyhedsbreve der bliver sendt ud til medlemmerne og gerne 
sende feedback på brevene. 
Sæsonen åbnede med at havnen var klar til medlemmernes både, men vejret blev desværre 
ikke helt så godt som håbet. Så der var ikke så mange gæster som tidligere år. 

Der er kommet nogen nye ting i vores havn, såsom gasgrill bordtennisbord og andet. 
Og det er dejlig at i bakker op om nytårskur standerhejsning og sommerfesten her i 
Inderhavnen. 

Lidt reklame for et par arrangementer i den nærmeste tid, er at der er: 
Julegløgg 3. december 2023 i Kanalhavnen 
Nytårskur 7. december 2024 i Skipperstuen 
Vi opfordrer til at komme med gode ideer til andre arrangementer i Inderhavnen, der kan 
bidrage til samværet i Inderhavnen, vil vi opfordre til i sender dem til mig. 

Vi har fået tv gennemset Kloarkerne, og det er ikke fundet nogen fejl på dem. 
Renovering af toiletbygningen med nye vinduer og maling. 
Maling af Skipperstuen 
Karantæne huse trænger også til en kærlig hånd, hvor udskiftning af blandt andet vindskeder. 
Belægningen på terrassen trænger også til en renovering. 

Vi er glade for den positive tilbagemelding på vores spørgeskema, på blandt andet 

Havnefogeden og det frivillige arbejde her i Inderhavnen.  

Fremlæggelse af det reviderede regnskab.  
Jacob Søbygård 
 
Spørgsmål 
Karsten Groot,  

Pæle med plastik er udskiftet med træpæle og hvilke træ bliver brugt, hvorfor 
Jacob Søbygård svare  
Det er beslutte at bruge træpæle på grund af tæring. 
 
Torben 
Vinter issue omkring træpæle? 
Poul Elvig svare: 

Man vil sætte en krans af plastik uden om. 

Preben 
Broen er ved at rådne, hvad gør vi ved det?  
 

Mikael Lassur svare: 

Vi efterser en gang om året og skifter brædderne løbende. 



 
Benny Møller:  
Vil gerne hjælpe med at hjælpe med ting i havnen. 

 
Jacob Søbygård: 
Slå et slag for en torsdagsklub, hvor dem der har mulighed for at komme og hjælpe til i 
havnen med nogle småting, kunne mødet til noget morgenmad og eksempelvis polere 
flagstangen. 
Hvis nogen der har lyst til at være tovholder, må man gerne melde ind.   

Regnskabet godkendt 

 Behandling af indkomne forslag.  
1. Forslag: Leif Boelskov og Kirsten Pedersen: 
TILTRÆKNING AF FLERE GÆSTESEJLERE OG AUTOCAMPERE TIL HAVNEN OG 
KARREBÆKSMINDE 
Markedsfører Inderhavnen, sammen med erhvervslivet som lever af turister på en 

hjemmeside. 

Karen-Sofie svare:   
Fortæller om nsk.dk og vores Facebook side. 
 

Erik Andersen 

Tursejler er en god hjemmeside at besøge, hvor man kan finde data om havne og også 
Inderhavnen. 
 

Bestyrelsen arbejder videre med have dialog omkring tiltag.  

 

2. Forslag: Nils Johnsen: 
Jeg foreslår, at de sveller på slæbestedet udskiftes med grov beton. 
Under isætning/optagning er der fare for, at bilen med bådtrailer glider ud i havnen. 
De nuværende sveller er glatte i regnvejr. 
Nils er ikke til stede, så forslaget er lagt på hylden 
Bestyrelsen holder øje med det og lægger en plan for hvad der skal laves til næste år  

3. Forslag: Torben Nielsen: 
Uddybning af Inderhavnen. Bilag vedhæftet. 

Torbens forslag:  
At søge om en klaptilladelse i 2024 og få en tilladelse så kan man gå i gang med at klappe 
inden for 5 år. 

Afstemning omkring klaptilladelse 

Afstemning om at pålægge bestyrelsen om at der opstarte en undersøgelse om at  søge 
klaptilladelse. 
 
Forslaget er godkendt 

 



4. Forslag: Leif Boelskov og Kirsten Pedersen: 
 CYKELSKUR. 
Et forslag fra sidste år og er ikke relevant i år 

Fastsættelse af budget for det nye regnskabsår 
Herunder fastsættelse af afdelingskontingent og beddingspladsleje. 
 

 Valg af formand, som også er repræsentant til NSK´s hovedbestyrelse. 
Karen-Sofie Bolm (Genvalg) 

Valg af afdelingskasserer.  
Jacob Søbygård (Genvalg) 

Valg af 5 øvrige bestyrelsesmedlemmer.  
Ivan Ravn Genvalg, Mikael Lassur Genvalg, Kenneth Holm Kruse Genvalg, Poul Elvig Genvalg, 
Kenneth Algren Genvalg    

Valg af 2 revisorer.  
Lis Møller 
Søren Kamper 

Valg af 1 suppleant til bestyrelsen. 

Jesper Vestergaard  

Valg af 1 revisorsuppleant. 
Søren Svarre  

Eventuelt. 

Erik  

Rednings stiger  
Hvem tjekker redningsstiger i havnen. 
 
Undersøger hvem der kan undervise i redningsudstyret og sikkerhed  

Uffe 
Tursejlerappen skal opdateres, for Inderhavnen 
Det er taget til efterretning 

Markere stiger på broen med maling eller andet. 
Man sætter en stang på broen hvor der er et skilt hvor der står bro 

Breddeskilt på pladserne bliver pillet ned løbende 

Jan: 
Skrid sikring ved en bådplads, må man selv sætte det på sin plads? 
Undersøgelse af hvad forskrifterne siger.  


